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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                       CĂLĂRAŞI 

 

 
PROCES – VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi 28.02.2023, în şedinţa ordinară a Consiliului Local Călăraşi, la care 

participă un număr de 21 consilieri locali (dna Filimon, dl Dragu, dl Dinu, dl Aldea, dna 

Georgescu, dna Enache, dl Dincă, dl Mirescu, dl Coman, dl Buzoianu, dna Raiu, dl Ivanciu, dl 

Niţă, dl Călin, dl Muşat, dna Croitoru, dl Sbârcea, dl Stoian, dna Luca, dl Chiriţă şi dl Sârzea) din 

totalul de 21 în funcţie. 

În sala de şedinţe sunt prezenţi 18 consilieri locali iar pe grupul de WhatsApp transmit 

votul 3 consilieri locali (dna Luca, dl Muşat şi dl Sârzea). 

La şedinţă participă Primarul municipiului Călăraşi – dl Marius Grigore Dulce, directori 

din cadrul Primăriei municipiului Călăraşi şi reprezentanţi ai presei locale. 

           Şedinţa este deschisă prin intonarea imnului de stat al României. 

Dl Nelu Papazi deschide lucrările şedinţei ordinare convocată de către Primarul 

municipiului Călăraşi prin Dispoziţia nr. 443/22.02.2023, anunţă consilierii locali că au fost 

introduse peste ordinea de zi proiectule de hotărâri nr. 32 privind aprobarea devizului general 

actualizat și a indicatorilor tehnico-economici actualizați, precum și a sumei reprezentând 

categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

străzi Cartier Măgureni” aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel 

Saligny” şi nr. 33 privind aprobarea devizului general actualizat și a indicatorilor tehnico-

economici actualizați, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 

bugetul local pentru obiectivul de investiții „Modernizare străzi în Cartierul Mircea Vodă, Lot 2, 

municipiul Călăraşi”, aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel 

Saligny”, că proiectul de hotărâre nr. 29 a suferit modificări care au fost trimise şi pe adresele de 

email şi supune la vot procesele verbale ale şedinţelor din 26.01.2023, 31.01.2023, 17.02.2023 şi 

20.02.2023, care sunt aprobate cu unanimitate de voturi. 

 

Domnul Buzoianu supune la vot suplimentarea ordinei de zi care este aprobată cu 

unanimitate de voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Domnul Buzoianu supune la vot ordinea de zi suplimentată care este aprobată cu 

unanimitate de voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon.  

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Construire centrală 

electrică fotovoltaică (CEF) Pelicanu (montare grupuri generatoare fotovoltaice – GGF, 

montare învelitoare de putere, structură de montaj module fotovoltaice, tablouri, reţele 

electrice de cablu aferente instalaţiei de utilizare a CEF, realizare staţie de transformare, 

instalaţie de legare la pământ, instalaţie de protecţie împotriva supratensiunilor şi 

trăznetului, amenajare drum de acces, împrejmuire)”, situat strada Ing. Bârcă Gheorghe, 

nr. 17 bis, nr. cadastral CF26563 şi strada Ing. Bârcă Gheorghe, nr. 17C, nr. cadastral 

34224, municipiul Călărași, județul Călărași. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Ansamblu rezidenţial 

cu locuinţe individuale tip”, situat în municipiul Călăraşi, strada Prelungirea Sloboziei, 

nr. 72, (tarlaua 65, parcela 18/2), judeţul Călăraşi. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Nourp Group S.R.L. – 

secţie confecţionare, spălare şi curăţare articole”, situat în municipiul Călăraşi, strada 

Ing. Coarnă Teodor, nr. 3B, judeţul Călăraşi. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Parc fotovoltaic cu 

capacitatea instalată de 28MWh”, situat în municipiul Călăraşi, strada Prelungirea 

Bucureşti, nr. 162, judeţul Călăraşi. 
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5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 31/25.03.2021 

,,privind aprobarea Protocolului de Colaborare între Serviciul Public pentru Gestionarea 

Câinilor fără Stăpân Călărași și Unitățile Administrativ Teritoriale învecinate precum și 

Unitățile Administrativ Teritoriale de pe raza județului, în vederea prestării serviciului 

de gestionare a câinilor fără stăpân și a tarifelor practicate în desfășurarea activităților 

specifice,,. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi de personal 

ale Aparatului de specialitate al primarului municipiului Călăraşi. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate privind concesionarea 

prin licitaţie publică a unui imobil teren aparţinând domeniului privat al municipiului 

Călăraşi, situat în intravilanul municipiului Călăraşi, strada Locomotivei, nr. 2B, în 

suprafaţă de 2264 mp, număr cadastral 34241, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie 

publică. 

8. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a unui imobil teren 

aparţinând domeniului privat al municipiului Călăraşi, situat în intravilanul 

municipiului Călăraşi, strada Locomotivei, nr. 2B, în suprafaţă de 2264 mp, număr 

cadastral 34241, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie publică.  

9. Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de folosinţă asupra terenului atribuit 

pentru construire locuinţe proprietate personală, conform Legii nr. 15/2003. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea stadiului de înscriere a datelor în registrul agricol 

pentru semestrul II anul 2022 şi stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei 

activităţi. 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea limitelor şi suprafeţelor imobilului având cartea 

funciară numărul 33996, aparţinând domeniului privat al UAT municipiul Călăraşi, 

situat în municipiul Călăraşi, strada Păcii, nr. 152, judeţul Călăraşi. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii în trei loturi a imobilului teren având 

numărul cadastral 24869, cu suprafaţa de 17951 mp, situat în strada Varianta Nord, nr. 

1, municipiul Călăraşi precum şi trecerea din domeniul privat al UAT Municipiul 

Călăraşi în domeniul public al UAT municipiul Călăraşi a celor 3 loturi rezultate din 

dezlipire. 

13. Proiect de hotărâre privind dezlipirea în şase loturi a imobilului teren având numărul 

cadastral 23867, în suprafaţă de 2738 mp, situat în strada Prelungirea Dobrogei, nr. 1, 

zona D, SUB 4, municipiul Călăraşi. 

14. Proiect de hotărâre privind dezlipirea în cinci loturi a imobilului teren având numărul 

cadastral 23866, în suprafaţă de 3445 mp, situat în strada Prelungirea Dobrogei, nr. 1, 

zona D, SUB 4, municipiul Călăraşi. 

15. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al 

municipiului Călărași a imobilelor cu numerele cadastrale 34328 și 34329 având 

suprafețele de 337mp respectiv 8 mp situate în municipiul Călărași, strada 1 Decembrie 

1918. 

16. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – casă de locuit în suprafață de 137 

mp. având nr. cadastral 29230, număr carte funciară 29230 și C2 în suprafață de 50 mp. 

având nr. cadastral 29230, număr carte funciară 29230 în favoarea doamnei Albu 

Ștefana. 

17. Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurilor pentru vânzarea unui imobil – teren, 

proprietatea privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, 

nr. 11, în suprafaţă de 400 mp, carte funciară nr. 23431, în favoarea domnului Vodă 

Denis Adin. 

18. Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurilor pentru vânzarea unui imobil – teren, 

proprietatea privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, 

nr. 13, în suprafaţă de 400 mp, carte funciară nr. 23432, în favoarea doamnei Raiu 

Anişoara Iuliana. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobartea studiului de oportunitate pentru concesionarea 

prin licitaţie publică a 5 (cinci) imobile – terenuri, aparţinând domeniului Privat al 
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municipiului Călăraşi, situate în intravilanul municipiului Călăraşi, în vederea edificării 

unor locuinţe. 

20. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a unor imobile – terenuri, 

aparţinând domeniului privat al municipiului Călăraşi, situate în intravilanul 

municipiului Călăraşi, strada Rocada, nr. 2M, strada Rocada, nr. 2H, strada Rocada, nr. 

2K, strada Rocada, nr. 2L, strada Rocada nr. 2J, în vederea edificării unor locuinţe.  

21. Proiect de hotărâre privind solicitarea de transmitere din proprietatea publică a județului 

Călărași și administrarea Consiliului Județean Călărași, în proprietatea publică a 

municipiului Călărași și administrarea Consiliului Local al municipiului Călărași, a 

spațiilor reprezentând apartamentul 2 cu numărul cadastral 34226-C1-U2 și cartea 

funciară nr. 34226-C1-U2, reprezentând sediul Consiliului Local al municipiului 

Călărași. 

22. Proiect de hotărâre privind revocarea unor hotărâri ale consiliului local privind 

atribuirea denumirii unei străzi precum și acordarea titlului de Cetățean de onoare post 

mortem al municipiului Călărași. 

23. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al municipiului 

Călăraşi pe anul 2023. 

24. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

30/2021 privind contractarea și/sau garantarea unei finanțări rambursabile interne în 

valoare de 40.000.000 lei,    în vederea finanțării a unor investiții publice de interes 

local. 

25. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

77/2022 privind aprobarea contractării şi garantării unei finanțări rambursabile interne 

în valoare de 60.000.000 lei. 

26. Proiect de hotărâre privind Planul de acţiuni şi de lucrări de interes local pe anul 2023, 

pentru repartizarea orelor de muncă prestate lunar de către persoanele majore apte de 

muncă din familiile beneficiare de ajutor social si cele beneficiare de serviciile cantinei 

de ajutor social. 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurilor de identificare a beneficiarilor şi de 

acordare a stimulentului educaţional pentru copii proveniţi din familii defavorizate.  

28. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

136/27.08.2020 privind aprobarea  Regulamentului de vânzare a locuințelor de tip ANL 

situate in municipiului Călărași. 

29. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

135/25.07.2018 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a 

sistemului de administrare a parcărilor publice cu plată din municipiului Călăraşi. 

30. Proiect de hotărâre privind alipirea a cinci terenuri situate în intravilanul municipiului 

Călărași, având numerele cadastrale 31884, 30292, 30768, 30893 și 34763. 

31. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de ,,Cetățean de onoare” al municipiului 

Călărași, doamnei Ştefan Septimia Aurora – medic primar de medicină internă. 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a indicatorilor 

tehnico-economici actualizați, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 

finanțate de la bugetul local pentru obiectivul de investiții „Modernizare străzi Cartier 

Măgureni” aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel 

Saligny”. 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a indicatorilor 

tehnico-economici actualizați, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 

finanțate de la bugetul local pentru obiectivul de investiții „Modernizare străzi în 

Cartierul Mircea Vodă, Lot 2, municipiul Călăraşi”, aprobat pentru finanțare prin 

Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”. 

34. Diverse. 

 

 

INTERPELĂRI: 
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Dl Adrian Solomon:…..,,bună ziua, mă numesc Adrian Solomon, sunt locuitor al 

municipiului Călăraşi, în zona Parcului Central. Exact acum 1 an, pe 23 februarie am mai avut o 

întâlnire în această sală, într-o şedinţă identică în care s-a pus problema tăierii copacilor din Parcul 

Central, am înţeles că s-au extins tăierile acestea şi prin restul municipiului, iar din ce am observat 

pe aliniamentul gardului sunt nişte copaci marcaţi cu galben şi aş vrea să întreb specialistul pe care 

îl aveţi dumneavoastră, inginer silvic care este şi viceprimar am înţeles, ce înseamnă semnul acela 

galben pe copacii respectivi, aceasta este prima întrebare şi a doua întrebare este dacă v-aţi 

răzgândit sau rămâne valabil ce aţi promis anul trecut şi anume că pe acolo nu se va face nici un 

fel de drum de acces …” 

Dl Primar:…..,,la această întrebare vă răspund eu, a rămas aşa cum am promis, doar dacă 

veniţi tot dumneavoastră, cei din zonă, dacă dumneavoastră consideraţi că trebuie să facem acel 

drum în viitor şi decideţi cu majoritate, atunci da, intră în discuţie acest lucru, acum, aşa cum am 

spus, nu fac nici un fel de drum acolo …” 

Dl Coman:…..,,iar în legătură cu cei care sunt marcaţi cu galben, de fapt însemnaţi cu 

galben, în prima fază când a fost lansată această idee de a face Bulevardul 1 Mai, am făcut o 

analiză ca să vedem ce ar trebui însemnat şi ce ar trebui să se taie ca să se poată face acest 

bulevard, a fost dezbaterea publică respectivă, ei au rămas însemnaţi numai că o parte din ei, 

plopii aceia imenşi, în cadrul acţiunii pe care am avut-o în vara anului trecut, respectiv de 

identificare a arborilor care pot pune în pericol siguranţa cetăţenilor în caz de intemperii, sunt 

câţiva plopi acolo din cei însemnaţi cu galben, care au fost evaluaţi cu specialişti din cadrul 

Direcţiei Silvice şi au fost marcaţi, dacă o să observaţi, undeva jos au aplicată o marcă, numai 

aceştia urmează ca în cadrul acestei acţiuni de evitare a pericolelor pentru cetăţeni, să fie 

îndepărtaţi, sunt vreo 5-6 care mai există la momentul acesta. Profit de această ocazie să vă spun 

că întreaga acţiune la care am făcut referire, cea de identificare a arborilor care pot pune în pericol 

cetăţenii, se află în curs de derulare, pe raza municipiului Călăraşi au fost identificaţi un număr de 

102 de asemenea arbori, nu avem pretenţia că am fi putut să-i identificăm pe toţi, vom mai 

continua acţiunea şi în viitor pentru că există pericol real ca la intemperii să avem probleme şi nu 

vă ascund că acţiunea aflată în curs de desfăşurare a fost reclamată, să spun aşa, la Garda 

Naţională de Mediu, reclamaţie în urma căreia o echipă a venit şi verificat această situaţie şi 

acordul Gărzii de Mediu s-a încheiat fără nici o sancţiune şi s-a constatat că lucrarea este oportună 

şi binevenită, singura măsură care ni s-a dat, să întocmim un plan de măsuri pentru regenerarea 

spaţiilor verzi cu precădere în zonele în care sunt eliminaţi aceşti arbori dar s-a luat act şi de faptul 

că, deşi nu exista acest plan de măsuri scris totuşi acţiunea s-a produs şi informez pe 

dumneavoastră şi consiliul local cu această ocazie că numai în toamna anului precedent şi un pic 

din luna ianuarie, atât cât a permis timpul până a venit îngheţul, în Parcul Central s-au plantat 57 

de tei, 21 de platani, 12 paltini, în total în toate zonele în care s-au tăiat 471 de arbori şi 2683 de 

arbuşti ornamentali şi acţiunea va continua şi în primăvara şi toamna acestui an. Am avut o 

surpriză foarte neplăcută din păcate în Parcul Central, am constatat că o persoană binevoitoare, cu 

ghilimele de rigoare, din punctul meu de vedere, a încercat o fasonare total neprofesionistă a teilor 

plantaţi astfel încât şansele de reuşită a acestora s-au redus considerabil, nu definitiv, noi o să-i 

urmărim în continuare, în primăvară vom planta arbori de talie mai mare în diametru. Sincer, ca şi 

profesionist şi sufletist lucrând în domeniu, am fost foarte afectat de această acţiune a 

binevoitorilor care semăna cu o acţiune de sabotaj asupra acţiunii     …” 

Dl Adrian Solomon:…..,,bine, acum ar trebui să întreb ce face poliţia locală din punctul 

acesta de vedere …” 

Dl Coman:…..,,acesta este alt subiect…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,da, era pază în parc, acum nu mai este, poate nu s-ar fi întâmplat 

asta cu copacii …” 

Dl Primar:…..,,o să punem şi camere video…” 

Dl Adrian Solomon:…..,,din punct de vedere arhitectural sau al amenajării de acolo, dacă 

vreţi să mai fluidizaţi traficul, renunţaţi la terasa aceea a teatrului care este perfect   …” 

Dl Primar:…..,,avem în discuţie, încă nu este a noastră, este a judeţului…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,numele meu este Manea Cecilia şi sunt cetăţean al municipiului, 

poate aţi observat că am distribuit prin sală câteva poze ale unor arbori din Parcul Central şi din 
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Parcul Intim care au fost tăiaţi, priviţi şi judecaţi dumneavoastră dacă acei arbori trebuiau să fie 

tăiaţi…” 

Dl Coman:…..,,ceea ce ne prezentaţi dumneavoastră sunt nişte cioate rezultate prin tăiere, 

aş vrea să vă spun că un arbore poate să fie sănătos la cioată dar poate să prezinte fenomene de 

uscare în ansamblul lui precum poate să fie şi invers şi am avut situaţie de arbori care arătau bine 

în coronorament dar pe toată lungimea lui era găurit, au ieşit şi lilieci de acolo când s-a prăbuşit, 

evaluarea acestor arbori a fost formată din specialişti şi nu cred că cioata poate să fie elocventă…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,cioata cu rădăcina, domnule viceprimar…” 

Dl Coman:…..,,încă mai pot fi văzuţi asemenea arbori marcaţi în Parcul Prefecturii care 

prezintă fenomene de uscare, spintecături în ramificaţiile importante astfel încât la orice furtună 

pot să cadă şi să producă pagubele de care încercăm să ne ferim…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,domnule viceprimar, ce vreau să spun este că pe lângă arborii 

bolnavi au fost tăiaţi şi arbori perfect sănătoşi…” 

Dl Coman:…..,,este părerea dumneavoastră, doamnă…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,noi avem încă fotografiile acelea…” 

Dl Coman:…..,,acţiunea a fost verificată, a fost verificată şi sesizarea făcută la Garda de 

Mediu, mai mult nu am ce să-ţi spun, continuă şi acţiunea de plantare…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,legat de arborii însemnaţi cu culoarea galbenă, de-a lungul 

gardului sunt marcaţi toţi indiferent că sunt de 20 de ani, de 40 de ani, 5 ani. Referitor la obiectivul 

de investiţii Modernizare strada Mihail Kogălniceanu şi Bulevardul 1 Mai din municipiul Călăraşi 

pentru care consiliul local a aprobat documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţie, mai pe 

scurt DALI şi indicatorii tehnico economici, extrăgând din acest proiect bulevardul 1 Mai, ştim cu 

toţi foarte clar că există acolo 3 tronsoane, 6, 7 şi 8 pentru care în anul 2021 a fost întocmită 

această documentaţie de către firma KOMORA S.R.L. Călăraşi, a fost aprobată pentru finanţare 

prin Programul Naţional pentru Investiţii Anghel Saligny prin ordin al ministrului şi care a fost 

înregistrată la Primăria municipiului Călăraşi cu nr. 86339/14.12.2021, deci răspunsul este clar, 

acolo se va face şi ştim exact, avem tronsoanele pe bucăţele, ştim exact unde se va lărgi, în faţa 

cinematografului Victoria, în faţa blocului unde stau eu, deci acolo va fi bandă de circulaţie auto, 

între blocul A10 şi gardul Parcului Central există 3,8 metri, între gardul doamnei Sturzu Elena 

care locuieşte acolo şi gard, la fel, sunt 4 metri, deci cu siguranţă se va aloca o porţiune din 

parc…” 

Dl Primar:…..,,doamnă, daţi-mi voie să vă contrazic, aşa am plecat cu proiectul pentru că 

trebuia să prindem în integralitatea lui bulevardul 1 mai, după aceea orice proiect se poate 

modifica, este clar că trebuia să prind şi bucăţile acelea care trebuie asfaltate, dar nimeni, încă o 

dată vă spun, nu va face cale de acces mai departe, aşa cum v-am spus, de asta există modificări de 

proiect, direcţia tehnică vă poate confirma că am discutat de atâtea ori dar nu mai stăm acum să 

modificăm, să ne ducem cu hârtii după ce avem finanţarea şi să risc să o pierd pentru că nu pot să 

scot din proiect un tronson acolo unde nu mai am nevoie şi nu este oportun să fac, deci încă o dată 

vă spun, nu se va strica, nu vom face drum în zona aceea, scurt, mai mult de atât ce să vă spun …” 

Dna Manea Cecilia:…..,,citesc un extras din răspunsul dat de primăria municipiului 

Călăraşi:,,în faţa casei doamnei Sturzu şi a blocului A10 va fi o parte carosabilă, o bandă de 

circulaţie cu o lăţime de 3,00 metri lăţime, această zonă va fi tranzitată doar de autospecialele 

pentru situaţii de urgenţă, păi cum să treacă pe acolo? să treacă şi oamenii, cred că se lăţeşte 

bucăţica aceea …”  

Dl Primar:…..,,nu lăţim, doamnă, nimic, dacă vă spun că nu lăţim, nu lăţim dar o 

autospecială de lăţimi mai mici trebuie să intre pe acolo, trebuie să refacem carosabilul acolo, v-

am spus că nu o să facem nici o bandă acolo …” 

Dna Manea Cecilia:…..,,ca să fim liniştiţi, ştiind că există un proiect făcut pentru zona 

aceea, în baza Legii nr. 544 privind accesul la informaţii de interes public, vă solicităm o copie 

după acest DALI dar să fie conform Hotărârii de Guvern nr. 907/2016, exact cu ce cuprinde 

DALI, doar pentru Bulevardul 1 Mai, atât, adică parte scrisă, partea de avizare în care se spune 

printre altele şi studiul de impact asupra zonei centrale, studiul de impact a proiectului care se 

desfăşoară, în valoare de 7,65 de milioane de euro pentru că emisiile de acolo au influenţă asupra 

proiectului pe fonduri europene, studiul de circulaţie şi o planşă cu situaţia propusă din DALI din 
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care reiese exact lăţimea, tot, sunt pericole rutiere mai multe decât au fost până acum, copiii care 

coboară dinspre cinematograful Victoria întâmpină un nou pericol rutier   …”  

Dl Primar:…..,,cum este pericol la cimena Victoria? circulă maşina pe la cinema 

Victoria?…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,acum este blocată circulaţia acolo, este acces pietonal…”  

Dl Primar:…..,,păi da şi aşa o să rămână…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,dar acolo va fi bandă auto…”  

Dl Primar:…..,,nu o să fie, doamnă…” 

Dl Artur Dinu:…..,,proiectul o să fie executat după un PT, de la faza DALI la faza PT pot 

apărea modificări…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,PT - ul urmează să fie făcut…”  

Dl Primar:…..,,păi vedeţi doamnă, asta vrem să spunem noi…” 

Dna Manea Cecilia:…..,,noi vrem din DALI pentru că atunci când ai o cerere de finanţare 

aprobată ai situaţia existentă, asta dorim şi noi. Am venit în consiliul local pentru că anul trecut în 

data de 14.02., am făcut o solicitare la Primăria Călăraşi prin care am cerut o copie a planului de 

situaţie privind traseul benzii de circulaţie pentru că biroul rutier Călăraşi a solicitat să se deschidă 

o cale pe o bandă auto pe Bulevardul 1 Mai, a trecut 1 an şi două săptămâni şi nu am primit nici 

un răspuns, din acest motiv v-am deranjat să solicităm aceste informaţii şi vom depune la 

registratură  …” 

Dl Vlad:…..,,Vlad mă numesc şi am şi eu o problemă, locuiesc pe strada Oborului, 

bombardată de ruşi, da, domnule primar, râdeţi…” 

Dl Primar:…..,,nu râd, domnule…” 

Dl Vlad:…..,,am venit la dumneavoastră de dimineaţă, aţi chemat-o pe doamna aceea, 

măcar mizeria aceea să o scoatem de acolo şi nişte piatră să punem pentru că pe zi ce trece se 

adânceşte, este dezastru, aţi trecut pe acolo în ultima lună? …” 

Dl Primar:…..,,ieri am trecut…” 

Dl Vlad:…..,,şi cum arată, e bine? …” 

Dl Primar:…..,,nu, domnule, nu arată bine dar aşteptăm să se îndrepte timpul, spuneţi, 

domnule director, ce v-am zis?…” 

Dl director SPPV:…..,,da, când se va îndrepta timpul vom intra să rezolvăm problema …” 

Dl Primar:…..,,vrem să frezăm acolo pentru că avem strada într-un proiect de modernizare, 

trebuie să frezăm pentru că altfel nu se prinde dacă nu se încălzeşte puţin, asta până când reuşim să 

facem acest proiect …” 

Dl Vlad:…..,,sunt patru ani, am intrat în al cincilea …” 

Dl Primar:…..,,credeţi că eu nu-mi doresc să fac acest lucru, în fiecare an sunt probleme, 

după ce au făcut prima rundă de canalizare acolo au băgat apă, au venit după aceea cu racordul şi 

aşa mai departe iar acum este intr-un proiect cu şcoala nr. 7 în care urmează să fie asfaltată şi 

făcută cum trebuie …” 

Dl Vlad:…..,,numai la mine în zonă sunt 10 racorduri, e teroare …” 

Dl Primar:…..,,domnule director, mâine te duci acolo, la dânsul şi la cimitirul turcesc, 

degeaba punem piatră peste noroi pentru că se îngroapă …” 

Dl Vlad:…..,,noroiul l-a lăsat constructorul, nu l-a cărat de acolo, nici măcar nu l-a 

compactat ca lumea …” 

Dl Mirescu:…..,,mulţumesc că mi-aţi dat cuvântul acum imediat după cetăţenii care au 

ridicat problema parcului, aş vrea să continui şi eu în sensul că am cerut de la Serviciul Spaţii 

Verzi în şedinţa din luna decembrie documente din care să reiasă modul în care au fost evaluaţi 

arborii tăiaţi, nu am primit nimic, sunt două luni de atunci, aş vrea să vă rog, domnule viceprimar 

şi să se consemneze în procesul verbal asta …” 

Dl Coman:…..,,repet, aceste documente au fost verificate în urma sesizării de către Garda 

de Mediu …” 

Dl Mirescu:…..,,ar trebui să existe un document …” 

Dl Coman:…..,,v-au fost puse la dispoziţie în baza Legii 544 la vremea respectivă …” 

Dl Mirescu:…..,,nu mi-au fost puse la dispoziţie că nu eram nebun să le mai cer încă odată, 

ceream documente din care să reiasă clar modul în care au fost inventariaţi arborii adică plopul nr. 
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15 sau cum îl cheamă pe el, cum este el identificat, a fost evaluat şi are următoarele probleme, asta 

am cerut…” 

Dl Coman:…..,,oameni buni, o echipă de specialişti a venit şi a verificat …” 

Dl Mirescu:…..,,vă rog să mă lăsaţi să vorbesc pentru că eu v-am lăsat pe dumneavoastră, 

vă cer acum o copie după raportul întocmit în urma inspecţiei Gărzii de Mediu, vă cer să-mi 

spuneţi dacă aţi făcut o evaluare a timpului necesar pentru ca arborii plantaţi să înlocuiască din 

punct de vedere al eficienţei absorbţiei de dioxid de carbon, să-i înlocuiască pe cei tăiaţi pentru că 

e simplu să spuneţi …” 

Dl Coman:…..,,cine cere asta? cereţi dumneavoastră ca persoană, ce normative cer aceste 

chestii? …” 

Dl Mirescu:…..,,eu vă cer, vă întreb dacă aţi făcut, spuneţi că am tăiat 200 de pomi şi am 

plantat 1000 de pomi, în cât timp eficienţa lor în privinţa absorbţiei de dioxid de carbon va fi 

identică? …” 

Dl Vlad:…..,,îmi cer scuze, nu am terminat cu strada Oborului, acolo mai este o problemă, 

din cauza gropilor trebuie să te duci cu maşina până lângă gard la ITA, o faci praf, oţetarii aceia 

sau roşu cum se numesc, sunt în drum …” 

Dl Primar:…..,,domnule director, mâine la prima oră te duci acolo, rezolvi problema…” 

Dl Vlad:…..,,vă mulţumesc …” 

Dl Mirescu:…..,,ok, vă rog să consemnaţi în procesul verbal solicitările mele la care aştept 

răspuns în termen legal …” 

Dl Ivanciu:…..,,o să fiu foarte scurt, sunt la fel de nemulţumit ca şi colegul meu Mirescu 

având în vedere că am un proiect de hotărâre depus de vreo 2 – 3 luni vis-a-vis de modul de 

distribuţie a pierderilor de apă pe casa scării la bloc, bineînţeles că nu aţi avut timp să-l analizaţi 

sau aş vrea să-mi spună domnul Primar dacă ştie, dacă nu cine ştie, de ce nu l-aţi băgat pe ordinea 

de zi, e un proiect important pentru că după cum ştiţi încă de pe vremea domnului Dragu a fost 

aprobată o hotărâre de consiliu în care aceste pierderi se repartizau într-un fel, sigur că 

ECOAQUA nu poate să suporte toate pierderile pe care le are pe scări şi în alte locuri, acea 

distribuţie este învechită şi am venit cu două modalităţi de recalculare, era un proiect pe care 

trebuia să-l puneţi în dezbatere publică pentru că până la urmă cetăţenii trebuie să aleagă cum este 

împărţită acea pierdere de apă, sunteţi reticenţi la orice vi se spune şi la orice vi se solicită, fie că 

este vorba de simplii cetăţeni, aşa cum sunt şi cetăţenii din seara aceasta şi ceea ce este şi mai 

grav, la ceea ce vă solicită consilierii locali, noi vorbim, voi daţi din cap şi lucrurile rămân aşa, 

solicitarea mea este din luna noiembrie, consider că era timp destul. V-am mai întrebat, tot în 

noiembrie şi am zis să nu vă suprasolicit de sărbători şi am zis că accept să fie un răspuns în 

ianuarie, sfârşitul lui februarie, v-am întrebat cum foloseşte Clubul Dunărea baza sportivă, care 

este temeiul legal, în ce bază funcţionează acolo, ce impunere i-aţi făcut având în vedere că aţi 

procedat cu totul altfel cu Asociaţia Judeţeană de Fotbal? şi acolo faceţi lucrurile după culori   …” 

Dl Primar:…..,,aşa le-aţi făcut dumneavoastră în trecut…” 

Dl Ivanciu:…..,,le-am făcut dar aveam un sport, domnule Primar, eram recunoscuţi pe plan 

local…” 

Dl Primar:…..,,nu ştiu, nu-mi aduc aminte…” 

Dl Ivanciu:…..,,nu-ţi aduci aminte, eu mi-aduc aminte şi probabil că-şi mai aduc câţiva, 

acum nu mai există nimic dar acesta este alt subiect, oricum nu am văzut să existe o strategie 

pentru sport, atât la oraş cât şi la judeţ sau poate nu am ştiut eu unde să citesc, posibil şi treaba 

aceasta iar dacă există această strategie poate mi-o daţi şi mie ca în timpul liber să mă delectez cu 

ea, cam astea au fost intervenţiile mele şi dacă se poate pe scurt, domnule Primar, dacă nu aştept 

răspunsul în scris deşi aş vrea câteva răspunsuri pentru că în şedinţa următoare aş dori să aflu şi 

cine se face vinovat de nerespectarea acestor solicitări ale mele care au cel puţin 3 luni şi care nu 

erau aşa de grele…” 

Dl Primar:…..,,nu neapărat acum, de când aţi făcut această solicitare, cred că trebuia să 

faceţi această solicitare de când a predat mandatul domnul primar Dragu, din 2012, această 

distribuţie funcţionează de atunci, aşi stat 8 ani de zile în consiliul local şi la putere, 4 ani aţi fost 

şi viceprimar şi nu aţi luat măsuri de genul acesta, nu aţi stat de vorbă cu cei de la ECOAQUA să 

faceţi acest lucru, mi-aţi trimis acum o adresă cu nişte propuneri pe care nu ştiu să le evaluez 

pentru că nu sunt de specialitate, le-am dat la specialişti să le verifice să vedem ce putem face 
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pentru că în discuţie sunt şi alte probleme deoarece se spune că fiecare cetăţean cu care stai de 

vorbă spune că este un furt de la unul la altul, sunt supăraţi că nu consumă şi plătesc mai mult şi 

atunci am stat de vorbă cu ECOAQUA să punem nişte contoare pe scară, cu citire radio să 

eliminăm suspiciunile, domnule administrator, vă rog să explicaţi mai departe  …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu, nu, vorbim de lucruri diferite, nu am nevoie de domnul administrator, 

dacă termini întreb altceva…” 

Dl Primar:…..,,eu am nevoie de domnul administrator pentru că aţi spus că aţi trimis acele 

propuneri cu eliminarea condomeniului şi dânsul a analizat şi vă poate da răspunsuri…” 

Dl Ivanciu:…..,,nu, nu, staţi puţin pentru că suntem pe chestii diferite…” 

Dl Primar:…..,,ba nu suntem …” 

Dl Ivanciu:…..,,să ne înţelegem, nu am de ce să bag ECOAQUA în discuţia aceasta…” 

Dl Primar:…..,,de ce să nu băgăm ECOAQUA în discuţie?…” 

Dl Ivanciu:…..,,lasă-mă să explic, dacă eu greşesc lumea mă aude şi mă judecă, nici măcar 

nu aştept un răspuns numai că vreau să punctez ceva, eu scot ECOAUA din cărţi pentru că trebuie 

să-şi recupereze cantitatea de apă pe care o livrează, problema noastră, a cetăţenilor şi a consiliului 

local nu este asta, este modul în care acest operator face acele repartizări, asta ţine de consiliul 

local, pe ECOAQUA nu interesează că domnul Dragu plăteşte 5 metri şi dumneavoastră plătiţi 7, 

ei trebuie să-şi ia banii…” 

Dl Primar:…..,,vorbim de acelaşi lucru pentru că această evaluare trebuie să o facă oamenii 

care sunt implicaţi…” 

Dl Ivanciu:…..,,să o facă…” 

Dl Primar:…..,,ţin să vă aduc aminte că aveţi oameni în partid cum este Alin Drăgulin care 

merge pe stradă dar în schimb nu se gândeşte la asta, ăl aveţi pe domnul consilier Niţă care este la 

ADI ECOAQUA, aveţi specialişti care pot să facă lucrul acesta …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu are treabă ECOAQUA cu ce spui…” 

Dl Primar:…..,,spuneţi, domnule administrator, dumneavoastră aţi studiat propunerile 

acelea  …” 

Dl Savu – administrator public:…..,,am analizat acele propuneri de pe vremea când încă 

eram la ECOAQUA, vreau să vă informez, domnule Ivanciu, că este necesară discuţia şi cu 

ECOAQUA din punctul de vedere al softului şi al sistemului de facturare şi gestionare a indexelor 

tuturor contorilor sau repartitorilor din apartamente  …” 

Dl Ivanciu:…..,,eu nu despre asta vorbesc, Ionuţ, eu vorbesc de modul de repartiţie, nu are 

nici o treabă cu softul…” 

Dl Savu – administrator public:…..,,ba da, pentru că nu se poate factura …” 

Dl Ivanciu:…..,,păi cum, dacă mie îmi facturezi 5 metri şi domnului Dragu 7 metri şi 

mâine prin ce discutăm noi aici ajungem la concluzia că trebuie să-mi facturezi mie 7 şi lui 5 nu 

are nici o treabă cu softul, are doar cu principiul conform căruia este mai corect sau mai puţin 

corect…” 

Dl Chiriţă:…..,,softul se poate modifica în funcţie de algoritmul respectiv  …” 

Dl Ivanciu:…..,,în sfârşit, eu aştept un răspuns dar îl aştept de la Primar, chiar dacă mi-l dă 

Ionuţ în care recunosc un bun specialist, e un subiect, al doilea subiect, domnule Primar, scurt, 

este să ne răspunzi cum ai votat la majorarea tarifului la metru cub de apă…” 

Dl Primar:…..,,în primul rând trebuie să vorbim clar că aşa cum ne dorim modernizarea 

sistemului de apă şi ar trebui bine să ştiţi pentru că aceste discuţii s-au făcut încă de pe vremea 

când eraţi viceprimar, POIM, schimbarea şi extinderea reţelelor de apă, aţi votat atunci şi v-aţi 

asumat că aceste modernizări înseamnă creşteri de preţuri  …” 

Dl Ivanciu:…..,,domnule Primar, creşterea de preţuri nu dublarea, nu suntem la Cluj, 

suntem la Călăraşi, sigur că şi o creştere este necesară…” 

Dl Primar:…..,,eu am înţeles şi jocul politic, e clar, toate aceste lucruri vi le poate explica 

domnul Alin Drăgulin, el este director la ADI ECOAQUA, dl Niţă care este angajat acolo şi vă 

poate explica, toate aceste creşteri de preţuri şi vi le poate explica, dacă doriţi de la mine, le cer la 

dânşii şi vi le dau dumneavoastră  …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu ştiu cui le ceri şi nu-mi trebuie mie, trebuie o justificare în faţa 

călărăşenilor, şi noi avem în spate ca şi consilieri mii de oameni pe care trebuie să-i informăm…” 

Dl Primar:…..,,o să cerem la ECOAQUA şi la ADI EC OAQUA  …” 
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Dl Ivanciu:…..,,foarte bine dar era bine să o faceţi până acum, şi la întrebarea cu baza 

sportivă aveţi vreun răspuns?…” 

Dl Primar:…..,,analizăm din punct de vedere juridic  …” 

Dl Ivanciu:…..,,cam mult vă trebuie să analizaţi…” 

Dl Primar:…..,,e mult de analizat  …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu e mult, aveţi direcţie juridică, economică, aveţi toate mijloacele la 

îndemână, aveţi o grămadă de personal şi nu puteţi să răspundeţi la 2, 3 amărâte de întrebări…” 

Dl Mirescu:…..,,aţi omis să răspundeţi la întrebarea în legătură cu votul din consiliul de 

administraţie  …” 

Dl Primar:…..,,nu-mi aduc aminte, dacă urmăreaţi presa vedeaţi cum am votat  …”  

Dl Ivanciu:…..,,nu, noi te întrebăm în şedinţă, e greu să răspunzi?…” 

Dl Primar:…..,,nu dar mi se pare o întrebare tendenţioasă şi dacă urmăreaţi presa ştiaţi  …”  

Dl Ivanciu:…..,,noi te întrebăm şi răspunzi…” 

Dl Mirescu:…..,,un consilier întreabă şi dumneavoastră nu vreţi să răspundeţi…” 

Dl Primar:…..,,nu-mi aduc aminte, domnule consilier  …”  

Dl Stoian:…..,,păi să-l obligăm pe domnul Primar să răspundă dacă dumneavoastră 

vreţi…” 

Dl Chiriţă:…..,,aici este un cadru oficial, una este să spuneţi la presă…poate eu nu citesc 

ziarele…” 

Dl Primar:…..,,bine, hai vă spun atunci, m-am abţinut  …”  

Dl Mirescu:…..,,mulţumim…” 

Dl Primar:…..,,toată lumea ştia acest lucru dar aţi vrut să mai spun odată  …”  

Dl Ivanciu:…..,,pentru cetăţeni întrebăm…” 

Dl Primar:…..,,cetăţenii au aflat şi au apreciat  …”  

Dl Ivanciu:…..,,ce să aprecieze? că s-a dublat preţul la apă? că managementul de acolo este 

defectuos şi îl suplnim cu ce? cu creşteri de preţ…” 

Dl Chiriţă:…..,,apreciau mai mult dacă nu creştea preţul la apă…” 

Dl Primar:…..,,acum ce să facem dacă au preluat un management defectuos acolo la apă de 

când au fost cei de la P.N.L. şi au condus? acum ce să facem? acum sunteţi curaţi dar când îl 

întrebam pe domnul vice Ivanciu spunea că nu-şi aduce aminte, n-am văzut, am învăţat şi eu şi 

acum când mă întreabă domnul Ivanciu îi dau răspunsul …”  

Dl Chiriţă:…..,,din păcate noi nu avem autoritate ca şi consiliu local asupra 

managementului de la ECOAQUA în sensul de a solicita informaţii de acolo dar o să vă 

mandatăm pe dumneavoastră la următoarea şedinţă să solicitaţi nişte informaţii pe care să ni le 

puneţi şi nouă la dispoziţie…” 

Dl Primar:…..,,v-am zis că vom face adresă în care să ne spună, cert este că datorită 

faptului că în trecut au fost asumate anumite creşteri de preţuri pentru a dezvolta aceste proiecte 

europene …”  

Dl Ivanciu:…..,,nu este adevărat, domnule Primar…” 

Dl Primar:…..,,acum se merge pe trendul acesta  …”  

Dl Ivanciu:…..,,nu intraţi în jocul acesta că nu este adevărat…” 

Dl Primar:…..,,este un proiect pe POIM de 350 milioane de euro în care se dezvoltă tot 

judeţul  …”  

Dl Călin:…..,,aveţi idee câte străzi şi câţi kilometri vor fi afectaţi în municipiul 

Călăraşi?…” 

Dl Primar:…..,,nu am făcut un calcul dar dacă vreţi puteţi să aflaţi de la ADI ECOAQUA 

pentru că au şi ei aceste proiecte şi este colegul lângă dumneavoastră  …”  

Dl Ivanciu:…..,,dar de ce îi bagi pe ADI ECOAQUA în discuţie pentru că ei au altă 

sarcină…” 

Dl Primar:…..,,pentru că sunt oameni care ştiu ce se întâmplă acolo  …”  

Dl Ivanciu:…..,,dar de ce să nu răspundă cei care sunt acolo?…” 

Dl Primar:…..,,păi atunci o să le fac adresă lor să răspundă  …”  

Dl Ivanciu:…..,,păi aşa, acesta este mersul, ADI ECOAQUA este un organism care face 

altceva…” 

Dl Primar:…..,,ce face?  …”  
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Dl Ivanciu:…..,,se ocupă de creşterea preţului sau de stabilirea preţului?…” 

Dl Primar:…..,,toate proiectele pe care le dezvoltă ECOAQUA sunt prin ei, dacă nu ştiaţi 

vă spun eu  …”  

Dl Ivanciu:…..,,noi vorbim de creşterea tarifului nu de proiecte…” 

Dna Filimon:…..,,eu am o singură nelămurire, ştiţi că am fost şi mandatele trecute, când a 

venit fostul director, domnul Neagu Cezar şi ne-a prezentat aici atâtea îmbunătăţiri, modificări la 

reţeaua de apă a Călăraşului şi spunea că vor scădea preţurile şi câte şi mai câte …”  

Dl Primar:…..,,şi au făcut?  …”  

Dna Filimon:…..,,păi asta zic, unde sunt cele promise? …”  

Dl Primar:…..,,să vă răspundă domnul Ivanciu pentru că era viceprimar atunci  …”  

Dl Primar:…..,,şi au modernizat tot  …”  

Dl Ivanciu:…..,,doamna doctor este în eroare, nici nu ştie ce vorbeşte…” 

Dna Filimon:…..,,vă rog frumos …”  

Dl Ivanciu:…..,,asta e, ce treabă are proiectul de atunci cu ceea ce vorbim acum?…” 

Dna Filimon:…..,,are pentru că dacă îmbunătăţeaţi tot sistemul de canalizare atunci nu mai 

erau pierderi …”  

Dl Ivanciu:…..,,se bagă în nişte discuţii de care te doare capul, domnule…” 

Dl Primar:…..,,are dreptul pentru că este consilier  …”  

Dl Ivanciu:…..,,păi da şi eu i-am zis că nu ştie…” 

Dna Filimon:…..,,domnul coleg, vă rog frumos să nu mă mai insultaţi pentru că nu se face 

aşa ceva …”  

Dl Ivanciu:…..,,şi eu vă rog să nu ne mai luaţi de proşti aşa şi să faceţi afirmaţii de genul 

acesta doar pentru că v-a zis cineva să le faceţi…” 

Dna Filimon:…..,,în primul rând eu nu m-am adresat dumneavoastră, am spus că am o 

nelămurire …”  

Dl Ivanciu:…..,,eee, nu aveţi nici o nelămurire pentru că oricum nu înţelegeţi…” 

Dna Filimon:…..,,să-mi explicaţi de ce …”  

Dl Ivanciu:…..,,mă provocaţi şi vă răspund…” 

Dna Filimon:…..,,nu provoc, acesta este adevărul …”  

Dl Dincă:…..,,domnule preşedinte, stimaţi colegi, domnule Primar, aş vrea să revin asupra 

unui subiect pe care l-a deschis colegul meu, domnul consilier Ivanciu care făcea şi obiectul 

interpelării mele, în legătură cu acest transfer al bazei sportive, în speţă stadionul de la consiliul 

local la consiliul judeţean, de la consiliul judeţean iar la consiliul local iar acum către SPCTAFL 

Călăraşi drept pentru care doresc să solicit informaţii cu privire la modul de ocupare a domeniului 

public în cadrul complexului sportiv de către AFC Dunărea 2005 Călăraşi…” 

Dl Primar:…..,,păi cum aţi avut înainte? aţi fost acolo şi v-aţi ocupat de asta, înainte cum 

stăteaţi?  …”  

Dl Ivanciu:…..,,domnule Primar, noi nu putem să răspundem pentru că nu mai suntem 

acolo, nu mai ştim…” 

Dl Primar:…..,,nu mai ştiţi? am zis eu  …”  

Dl Ivanciu:…..,,răspunde că de aia eşti în executiv…” 

Dl Dincă:…..,,dacă mă lăsaţi să termin ce am de spus după aceea puteţi să răspundeţi, 

această asociaţie foloseşte terenul central, două terenuri de iarbă, microhotel, cantină, vestiare 

juniori şi celelalte îmbunătăţiri făcute de consiliul judeţean, ne referim la sistemul de 

supraveghere, sistemul de degivrare, nocturnă, îmbunătăţiri care ca şi costuri de întreţinere, stare 

reală vedem cum vor fi preluate, dacă consiliul local a făcut o comisie, dacă le-a preluat în regulă, 

dacă mai sunt funcţionale, dacă mai sunt în garanţie pentru că acolo au fost investiţii foarte, foarte 

mari, doresc să întreb conducerea primăriei despre modul de ocupare, dacă s-au emis decizii de 

impunere, dacă există contracte de închiriere achitate sau alte forme de atribuire către această 

asociaţie, ştiţi bine că în perioada de administrare de către consiliul judeţean se ridica aceiaşi 

întrebare cu menţiunea că administratorul, consiliul judeţean, nu putea închiria terenurile fără 

acceptul consiliului local, deci prin similitudine sau prin analogie reies aceste întrebări pentru că 

ştiţi foarte bine situaţia, şi sunt subiectiv aici, Asociaţiei judeţene  …” 

Dl Primar:…..,,eşti foarte subiectiv pentru că ai stat pe lângă asociaţia aceasta de fotbal 

Dunărea Călăraşi  …”  
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Dl Dincă:…..,,am avut un contract …” 

Dl Primar:…..,,ai trăit pe lângă ea absolut în aceleaşi condiţii şi acum ridicaţi problema ce 

se întâmplă că sunteţi extraordinari de curaţi   …”  

Dl Dincă:…..,,nu judecaţi dumneavoastră cu aceiaşi măsură …” 

Dl Primar:…..,,eu vă judec cu ceea ce aţi lăsat voi, nu aţi încasat nici un leu de la AFC 

Dunărea în anii trecuţi iar acum în 2 luni de zile vreţi să punem noi la punct tot ceea ce înseamnă 

din punct de vedere juridic   …”  

Dl Dincă:…..,,de ce aţi emis o decizie de impunere ilegală către Asociaţia judeţeană?  …” 

Dl Primar:…..,,te duci în instanţă şi vezi dacă o să câştigi, asta nu înseamnă că trebuie să 

facem o vendetă că aţi avut o problemă cu Asociaţia judeţeană de fotbal  …”  

Dl Dincă:…..,,este aceiaşi situaţie, nu este corect  …” 

Dl Primar:…..,,este o vendetă personală a voastră cu Dunărea Călăraşi, despre ce vorbim? 

dacă erai în relaţii bune cu domnul Preşedinte Iliuţă o duceai foarte bine  …”  

Dl Ivanciu:…..,,dar ce, trebuie să fie în relaţii bune?…” 

Dl Primar:…..,,păi da, când a fost cu domnul Iliuţă era bine şi nu mai vedea la Dunărea şi 

nu vreau să spun mai multe   …”  

Dl Dincă:…..,,nu am avut nici o implicare la Dunărea  …” 

Dl Primar:…..,,despre ce vorbim? te rog eu frumos lasă pe altcineva să vorbească   …”  

Dl Dincă:…..,,eu vreau să primesc răspuns  …” 

Dl Primar:…..,,o să vă dăm şi răspuns   …” 

Dl Chiriţă:…..,,mie mi se pare că este o chestiune care se poate rezolva simplu, printr-un 

contract de comodat, e clar că Dunărea nu are de unde să vă dea bani pe chirie   …” 

Dl Sandu Marin – director SPCTAFL:…..,,căutăm cele mai bune soluţii, sper să venim în 

faţa dumneavoastră luna viitoare cu o propunere sau două fezabile, bineînţeles  …”  

Dl Ivanciu:…..,,întrebarea este cum funcţionează până atunci? pe domnul Dincă l-aţi dat 

afară în secunda 2 şi aţi emis decizie de impunere …” 

Dl Dincă:…..,,acum emiteţi decizie de impunere şi din urmă?  …” 

Dl Primar:…..,,nu mai pot pentru că este în insolvenţă, ce sa fac? se blochează tot …” 

Dl Dincă:…..,,primeşte finanţare?  …” 

Dl Primar:…..,,nu ştiu pentru că nu o finanţăm noi …” 

Dl Dincă:…..,,nu contează…” 

Dl Primar:…..,,eu ţi-am zis că eşti foarte subiectiv şi vrei să tratezi lucrurile într-o 

manieră…” 

Dl Dincă:…..,,pentru că nu aţi respectat legea…” 

Dl Primar:…..,,de ce nu am respectat legea?…” 

Dl Dincă:…..,,aţi emis o decizie abuzivă…” 

Dl Primar:…..,,te-ai dus în instanţă, dacă nu avem dreptate o să câştigi dar deocamdată 

trebuie să plăteşti…” 

Dl Ivanciu:…..,,foarte bine, faceţi acelaşi lucru şi în partea aceasta …” 

Dl Dincă:…..,,îmi pare rău că dumneavoastră aţi fost victima, aţi semnat…” 

Dl Primar:…..,,nu am fost nici o victimă, ideea este că nu trebuia să scoţi toate uşile şi 

toate prizele de acolo, nu mai îmi aduce aminte de ce ai lăsat acolo, ai vandalizat toată baza 

sportivă după ce ai stat gratuit atâta timp, a fost bătaie de joc la adresa cetăţenilor …” 

Dl Dincă:…..,,distrugeţi sistematic sportul…” 

Dl Buzoianu:…..,,mulţumesc, să trecem la subiectele de pe ordinea de zi…” 

 

PUNCTUL 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

,,Construire centrală electrică fotovoltaică (CEF) Pelicanu (montare grupuri generatoare 

fotovoltaice – GGF, montare învelitoare de putere, structură de montaj module fotovoltaice, 

tablouri, reţele electrice de cablu aferente instalaţiei de utilizare a CEF, realizare staţie de 

transformare, instalaţie de legare la pământ, instalaţie de protecţie împotriva supratensiunilor şi 

trăznetului, amenajare drum de acces, împrejmuire)”, situat strada Ing. Bârcă Gheorghe, nr. 17 bis, 

nr. cadastral CF26563 şi strada Ing. Bârcă Gheorghe, nr. 17C, nr. cadastral 34224, municipiul 

Călărași, județul Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 2  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

,,Ansamblu rezidenţial cu locuinţe individuale tip”, situat în municipiul Călăraşi, strada 

Prelungirea Sloboziei, nr. 72, (tarlaua 65, parcela 18/2), judeţul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 2  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Nourp 

Group S.R.L. – secţie confecţionare, spălare şi curăţare articole”, situat în municipiul Călăraşi, 

strada Ing. Coarnă Teodor, nr. 3B, judeţul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 2  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Parc 

fotovoltaic cu capacitatea instalată de 28MWh”, situat în municipiul Călăraşi, strada Prelungirea 

Bucureşti, nr. 162, judeţul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 2 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 5 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

31/25.03.2021 ,,privind aprobarea Protocolului de Colaborare între Serviciul Public pentru 

Gestionarea Câinilor fără Stăpân Călărași și Unitățile Administrativ Teritoriale învecinate precum 

și Unitățile Administrativ Teritoriale de pe raza județului, în vederea prestării serviciului de 

gestionare a câinilor fără stăpân și a tarifelor practicate în desfășurarea activităților specifice”. 

Comisia de specialitate nr. 6 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Ivanciu:…..,,eu am o întrebare aici, consider că domnul director ar trebui în următoarea 

şedinţă, dacă domnul Primar este de acord, să vină să ne informeze despre activitatea lui acolo, 

faptul că sunt foarte mulţi câini în oraş nu cred că mai are timp să se ducă la alte UAT – uri, nu o 

mai lungesc pentru că sunt foarte multe puncte dar vreau să atrag atenţia acelor consilieri care cred 

că fac ceva corect, să nu voteze acest proiect deoarece aceste protocoale sunt ilegale şi nu mai vin 

să explic de ce sunt ilegale, doar vă atrag atenţia că sunt ilegale în viziunea noastră…” 

Dl Coman:…..,,atunci să-i prindem gratis?…” 

Dl Ivanciu:…..,,nu, votaţi-o…nu, nici să nu-i prindă, vreau să ne spună într-o şedinţă 

următoare câţi muncitori are cu care face atâta treabă, care este structura de personal, câţi sunt la 

birou, câţi restul?…” 

Dl Primar:…..,,domnule consilier, vreau să vă spun că aceste protocoale …” 

Dl Ivanciu:…..,,sunt ilegale, domnule Primar…” 

Dl Primar:…..,,eu nu ştiu cum sunt ilegale pentru că ele produc, nu se duce nimeni gratuit 

acolo, vă rog, domnule director, daţi un răspuns …” 

Dl Tîlpeanu:…..,,dacă vorbim de personalul Adăpostului de câini, avem 15 muncitori, 

activitatea pe o zi înseamnă 4 în activitatea practică de lucru şi 3 la capturare, putem deci numai că 

nu asta este problema, locurile din adăpost este, îi reamintesc domnului consilier că legea nr. 205 

privind protecţia animalelor ne obligă să avem acest adăpost, intervenim pe cazurile speciale aşa 

cum avem acum la Dragalina luptele de câini  …” 

Dl Ivanciu:…..,,prin modul în care se fac aceste protocoale ele sunt ilegale, nu se ţin pe un 

SEAP, eu la asta mă refer, să vină într-o şedinţă viitoare să ne explice activitatea serviciului acesta 

public  …” 

Dl Tîlpeanu:…..,,legea nr. 205 privind protecţia animalelor permite încheierea acestor 

protocoale  …” 

Dl Ivanciu:…..,,în viziunea voastră permite  …” 
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Dl Primar:…..,,aşa au fost făcute şi înainte aceste protocoale, domnule consilier …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu mă înţelegi ce întreb eu înseamnă, eu nu zic că nu este un protocol bun 

sau nu ci modul în care se încheie de aia vreau să vină să ne explice  …” 

Dl Tîlpeanu:…..,,păi vă explic acum  …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu trebuie să ne explici acum că nu ştii, mai gândeşte-te  …” 

Dl Tîlpeanu:…..,,aceste protocoale au fost modificate în anul 2022 şi acum le modificăm 

din nou pentru că este o situaţie specială, noi cheltuim pe aceşti câini această sumă de bani, 740 de 

lei pe 15 zile aşa cum prevede legea, nu putem să-i luăm unei primării, de exemplu Dragalina, 8 

câini care au pus în pericol copiii de la o şcoală, pe degeaba, nu putem merge acolo pe degeaba, 

aceasta este o treabă de management, nu altfel de treabă şi eu aşa o văd, la ora aceasta, cu tarife 

corecte   …” 

Dl Primar:…..,,altfel suntem obligaţi să mergem pe banii noştri …” 

Dl Tîlpeanu:…..,,mergem pe banii celor care ne solicită pentru că legea îi obligă să-şi facă 

un serviciu, la ora aceasta o echipă se află la Dragalina unde capturează cu Jandarmeria şi Poliţia 

animalelor câini de luptă care se află pe domeniul public, dumneavoastră credeţi că un protocol 

aprobat de consiliul local este ilegal?   …” 

Dl Ivanciu:…..,,modul în care îl faceţi, aia este ilegal şi ne bagi şi pe noi ca şi consilieri, fă-

l tu pe treaba ta fără noi, noi vom vota împotrivă  …” 

Dl Chiriţă:…..,,o întrebare am şi eu dacă se poate, domnule director, acum dumneavoastră 

modificaţi tarifele pentru a le actualiza la nivelul costurilor pe care le aveţi dumneavoastră, nu este 

vorba de profit, atât costă un câine să-l duceţi la adăpost şi să-l găzduiţi 15 zile?     …” 

Dl Tîlpeanu:…..,,da, corect, aşa e   …” 

Dl Chiriţă:…..,,deci dacă noi nu aprobăm asta înseamnă că trebuie să scoatem bani din 

buzunarul călărăşeanului diferenţa de preţ?     …” 

Dl Primar:…..,,da, aşa e …” 

Dl Chiriţă:…..,,ceea ce discutăm acum este un subiect pe care, după părerea mea trebuie 

să-l aprobăm că altfel dăm bani din buzunar, subiectul pe care îl discută domnul Ivanciu este de 

analizat într-adevăr     …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 14 voturi pentru, 6 voturi împotrivă (dl 

Ivanciu, dna Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dna Enache, dna Luca) şi 1 abţinere (dl Dincă), din 21 

voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi 

de personal ale Aparatului de specialitate al primarului municipiului Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate privind 

concesionarea prin licitaţie publică a unui imobil teren aparţinând domeniului privat al 

municipiului Călăraşi, situat în intravilanul municipiului Călăraşi, strada Locomotivei, nr. 2B, în 

suprafaţă de 2264 mp, număr cadastral 34241, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie publică. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Mirescu:…..,,am mai avut un proiect de hotărâre pentru un P.U.Z. …” 

Dl Papazi:…..,,lotul din faţă …” 

Dl Mirescu:…..,,am citit în documentaţie că prin P.U.G. destinaţia era de spaţii verzi, adică 

P.U.G. – ul este un document programatic pentru dezvoltarea oraşului  …” 

Dl Bulgăreanu:…..,,cînd vorbim de Planul Urbanistic General vorbim de o prognoză, nu 

vorbim de situaţia de fapt, vom propune, deci nu este spaţiu verde amenajat, este o diferenţă între 

spaţiul verde amenajat propus prin P.U.G. şi spaţiul verde existent în registrul spaţiilor verzi  …” 

Dl Mirescu:…..,,discutăm despre faptul că Planul Urbanistic General este un document 

director şi are la bază o viziune a propus anumitor zone un scop  …” 

Dl Bulgăreanu:…..,,corect dar din varii motive de când acesta a fost aprobat adică din 2009 

au fost situaţii când s-au retrocedat terenuri, au fost spaţii verzi care nu mai au destinaţia de spaţii 
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verzi, eu zic că nu este o problemă mai ales că certificatul de urbanism a fost emis în sensul 

acesta…” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru şi 1 vot împotrivă (dl 

Mirescu), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 8 - Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a unui 

imobil teren aparţinând domeniului privat al municipiului Călăraşi, situat în intravilanul 

municipiului Călăraşi, strada Locomotivei, nr. 2B, în suprafaţă de 2264 mp, număr cadastral 

34241, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie publică. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru şi 1 vot împotrivă (dl 

Mirescu), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp.. 

 

PUNCTUL 9 - Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de folosinţă asupra 

terenului atribuit pentru construire locuinţe proprietate personală, conform Legii nr. 15/2003. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 10 - Proiect de hotărâre privind aprobarea stadiului de înscriere a datelor în 

registrul agricol pentru semestrul II anul 2022 şi stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei 

activităţi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 11 - Proiect de hotărâre privind modificarea limitelor şi suprafeţelor 

imobilului având cartea funciară numărul 33996, aparţinând domeniului privat al UAT municipiul 

Călăraşi, situat în municipiul Călăraşi, strada Păcii, nr. 152, judeţul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii în trei loturi a imobilului 

teren având numărul cadastral 24869, cu suprafaţa de 17951 mp, situat în strada Varianta Nord, nr. 

1, municipiul Călăraşi precum şi trecerea din domeniul privat al UAT Municipiul Călăraşi în 

domeniul public al UAT municipiul Călăraşi a celor 3 loturi rezultate din dezlipire. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 13 - Proiect de hotărâre privind dezlipirea în şase loturi a imobilului teren 

având numărul cadastral 23867, în suprafaţă de 2738 mp, situat în strada Prelungirea Dobrogei, nr. 

1, zona D, SUB 4, municipiul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 14 - Proiect de hotărâre privind dezlipirea în cinci loturi a imobilului teren 

având numărul cadastral 23866, în suprafaţă de 3445 mp, situat în strada Prelungirea Dobrogei, nr. 

1, zona D, SUB 4, municipiul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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PUNCTUL 15 - Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul 

privat al municipiului Călărași a imobilelor cu numerele cadastrale 34328 și 34329 având 

suprafețele de 337mp respectiv 8 mp situate în municipiul Călărași, strada 1 Decembrie 1918. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 16 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – casă de locuit în 

suprafață de 137 mp. având nr. cadastral 29230, număr carte funciară 29230 și C2 în suprafață de 

50 mp. având nr. cadastral 29230, număr carte funciară 29230 în favoarea doamnei Albu Ștefana. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 17 - Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurilor pentru vânzarea unui 

imobil – teren, proprietatea privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu 

Alexandru, nr. 11, în suprafaţă de 400 mp, carte funciară nr. 23431, în favoarea domnului Vodă 

Denis Adin. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru şi 1 abţinere (dna Raiu), 

din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 18 - Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurilor pentru vânzarea unui 

imobil – teren, proprietatea privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu 

Alexandru, nr. 13, în suprafaţă de 400 mp, carte funciară nr. 23432, în favoarea doamnei Raiu 

Anişoara Iuliana. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Dna Raiu nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 19 - Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate pentru 

concesionarea prin licitaţie publică a 5 (cinci) imobile – terenuri, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Călăraşi, situate în intravilanul municipiului Călăraşi, în vederea edificării unor 

locuinţe. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 20 - Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a unor 

imobile – terenuri, aparţinând domeniului privat al municipiului Călăraşi, situate în intravilanul 

municipiului Călăraşi, strada Rocada, nr. 2M, strada Rocada, nr. 2H, strada Rocada, nr. 2K, strada 

Rocada, nr. 2L, strada Rocada nr. 2J, în vederea edificării unor locuinţe.  

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 21 - Proiect de hotărâre privind solicitarea de transmitere din proprietatea 

publică a județului Călărași și administrarea Consiliului Județean Călărași, în proprietatea publică 

a municipiului Călărași și administrarea Consiliului Local al municipiului Călărași, a spațiilor 

reprezentând apartamentul 2 cu numărul cadastral 34226-C1-U2 și cartea funciară nr. 34226-C1-

U2, reprezentând sediul Consiliului Local al municipiului Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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PUNCTUL 22 - Proiect de hotărâre privind revocarea unor hotărâri ale consiliului local 

privind atribuirea denumirii unei străzi precum și acordarea titlului de Cetățean de onoare post 

mortem al municipiului Călărași. 

Domnul Primar retrage acest proiect de hotărâre de pe ordinea de zi. 

 

PUNCTUL 23 - Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli 

al municipiului Călăraşi pe anul 2023. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 19 voturi pentru, din 19 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnii Stoian şi Muşat nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 24 - Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 30/2021 privind contractarea și/sau garantarea unei finanțări rambursabile 

interne în valoare de 40.000.000 lei, în vederea finanțării a unor investiții publice de interes local. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 13 voturi pentru şi 7 voturi împotrivă (dl 

Ivanciu, dna Croitoru, dl Călin, dl Niţă, dna Enache, dna Luca şi dl Dincă), din 20 voturi 

exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Muşat nu participă la votul acestui proiect de hotărâre.  

 

PUNCTUL 25 - Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 77/2022 privind aprobarea contractării şi garantării unei finanțări 

rambursabile interne în valoare de 60.000.000 lei. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 13 voturi pentru şi 7 voturi împotrivă (dl 

Ivanciu, dna Croitoru, dl Călin, dl Niţă, dna Enache, dna Luca şi dl Dincă), din 20 voturi 

exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Muşat nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 26 - Proiect de hotărâre privind Planul de acţiuni şi de lucrări de interes local 

pe anul 2023, pentru repartizarea orelor de muncă prestate lunar de către persoanele majore apte 

de muncă din familiile beneficiare de ajutor social si cele beneficiare de serviciile cantinei de 

ajutor social. 

Comisia de specialitate nr. 4 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 27 - Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurilor de identificare a 

beneficiarilor şi de acordare a stimulentului educaţional pentru copii proveniţi din familii 

defavorizate.  

Comisia de specialitate nr. 4 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 28 - Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 136/27.08.2020 privind aprobarea Regulamentului de vânzare a locuințelor 

de tip ANL situate in municipiului Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 4 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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PUNCTUL 29 - Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 135/25.07.2018 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare a sistemului de administrare a parcărilor publice cu plată din municipiului Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 6 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Chiriţă:…..,,eu cred că scopul montării acestor parcometre în zona Orizont, este acela 

de a nu ţine parcarea ocupată cu zilele de persoane care îşi lasă maşinile acolo cu zilele de aceea 

propunerea mea este ca tariful să fie 1 leu/oră, 2 ore/2 lei, 3ore/3 lei, să fie o sumă modică pentru 

ca oamenii să-şi limiteze timpul  …” 

Supus la vot amendamentul domnului Chiriţă este aprobat cu unanimitate de voturi. 

Dl Călin:…..,,am şi eu câteva întrebări, în titlu nu este foarte clar dacă se referă la parcările 

publice cu plată sau fără plată, apoi art. 15 şi art. 56 spun cam aceiaşi chestie şi sincer nu ştiu de ce 

sa repetăm, art. 19 şi art. 63 spun cam aproape aceiaşi chestie, hai să păstrăm doar un singur 

articol, art. 27 introduce un abonament de 100 de lei dar nu scrie şi în ce perioadă, în ce interval 

orar pentru că vor veni oamenii de la poliţia locală, vor da un avertisment, o amendă ceva şi o să 

poţi să conteşti pentru că nu scrie intervalul orar  …” 

Dl Artur Dinu:…..,,vorbim de un regulament de parcări publice care se aplică de la 7 la 18 

în timpul săptămânii şi de la 7 la 14 în weekend  …” 

Dl Călin:…..,,păi hai să scriem cumva  …” 

Dl Papazi:…..,,păi în afara intervalului este gratuit, după ora 16  …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Dl Călin:…..,,şi atunci pentru ce mai facem abonament?  …” 

Dl Papazi:…..,,pentru ca să pot parca oriunde în oraşul acesta, doar să am grijă să plătesc 

abonamentul, îmi verifică numărul  …” 

Dl Călin:…..,,deci dacă eu am o maşină veche plătesc un abonament pentru ea şi o las 

acolo 30 de zile? numărul de abonamente este legat de numărul de parcare plătite? …” 

Dl Papazi:…..,,nu, abonamentul nu-ţi asigură un loc de parcare, nu-ţi garantează locul de 

parcare  …” 

Dl Călin:…..,,am văzut în art. 33 că poliţia locală o să aibă un soft cu care o să completeze 

procesele verbale, este o chestie extraordinară dar unde le şi printează? …” 

Dl Papazi:…..,,la o imprimantă mobilă  …” 

Dl Mirescu:…..,,cea pe care ai aprobat-o  …” 

Dl Chiriţă:…..,,dacă-mi daţi voie, de mult mă gândesc la treaba asta, aş vrea să vă rog dacă 

se poate, aţi auzit că la Bucureşti s-a implementat un sistem de parcare pentru debarcarea copiilor 

la şcoală, este o chestie interesantă pe care am putea să o implementăm şi noi cel puţin la şcoala 

nr. 10, să vedem dacă funcţionează, cum funcţionează, cu riscul că o să sacrificăm vreo 10 locuri 

de parcare în faţa şcolii şi a liceului Eminescu dar acolo chiar se poate face şi cred eu că va 

funcţiona foarte bine, să analizăm şi să vedem cum putem face şi noi  …” 

Dl Călin:…..,,bun, art. 57, persoanele cu handicap beneficiază de gratuitate dar 

dimensiunea locului de parcare pentru maşina unei persoane cu handicap este diferită de 

dimensiunea unui loc de parcare normal, sunt marcate separat? …” 

Dl Artur Dinu:…..,,vom retrasa în primăvară, ele au rămas pe marcajul vechi pentru că 

existau deja  …” 

Dl Călin:…..,,art. 59, lit. d spune că nu se încadrează în spaţiul de parcare delimitat de 

marcajele rutiere dar dimensiunea? …” 

Dl Artur Dinu:…..,,vorbim de autoturisme aici, nu de autoutilitare …” 

Dl Călin:…..,,autovehicul scrie…” 

Dl Artur Dinu:…..,,este acelaşi lucru, nu este autoutilitară …” 

Dl Călin:…..,,la 3,5 tone poate avea şi 8 metri lungime, treceţi o dimensiune a 

autoturismului, apoi, art. 61, lit. c este cam acelaşi lucru cu art. 66, haideţi să-l ştergem pe 66, art. 

67 cu art. 70, vă rog să ştergeţi unul din ele…” 

Supuse la vot amendamentele domnului Călin sunt aprobate cu 13 voturi pentru şi 2 

împotrivă. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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Dl Mirescu:…..,,este surprinzător că am primit de la reprezentanţii poliţiei locale un 

document cu modificări ale acestui regulament, înţeleg că şi colegii de la P.N.L. au primit şi mă 

întreb de ce nu a fost cooptată şi poliţia locală, un actor important în aplicarea acestui regulament, 

de ce nu afost implicată zic în elaborarea acestui regulament? ar fi ieşit un document, cred eu, mult 

mai ok şi mai coerent  …” 

Dl Chiriţă:…..,,mai am şi eu o singură întrebare, aţi reuşit să contractaţi până la urmă un 

serviciu de ridicare a maşinilor parcate ilegal? că dacă nu există sancţiunea… …” 

Dl Papazi:…..,,e greu, trebuie să facem serviciul nostru, e mai convenabil decât să-l 

scoatem la licitaţie  …” 

Dl Coman:…..,,vom prinde în contractul pe care îl vom încheia pentru maşinile 

abandonate, vom încerca să prindem şi asta  …” 

Dl Chiriţă:…..,,degeaba prindem în regulament această măsură dacă nu putem să o 

aplicăm… …” 

 

PUNCTUL 30 - Proiect de hotărâre privind alipirea a cinci terenuri situate în intravilanul 

municipiului Călărași, având numerele cadastrale 31884, 30292, 30768, 30893 și 34763. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Mirescu:…..,,eu aş vrea să întreb care este motivaţia acestei alipiri pentru că nu am 

găsit-o în proiectul de hotărâre…” 

Dna Zică:…..,,e vorba despre strada Culică Vasile, în şedinţa trecută aţi aprobat acceptarea 

donaţiei domnului Cătălin Olaru, aveam noi 2 tronsoane şi cu ce ne-a dat facem strada…” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 31 - Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de ,,Cetățean de onoare” al 

municipiului Călărași, doamnei Ştefan Septimia Aurora – medic primar de medicină internă. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot secret proiectul de hotărâre este adoptat 17 voturi pentru şi 1 vot împotrivă, 

din 18 voturi exprimate. 

 

PUNCTUL 32 - Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a 

indicatorilor tehnico-economici actualizați, precum și a sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru obiectivul de investiții „Modernizare străzi Cartier 

Măgureni” aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Ivanciu este ieşit din sala de şedinţe. 

 

PUNCTUL 33 - privind aprobarea devizului general actualizat și a indicatorilor tehnico-

economici actualizați, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 

bugetul local pentru obiectivul de investiții „Modernizare străzi în Cartierul Mircea Vodă, Lot 2, 

municipiul Călăraşi”, aprobat pentru finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel 

Saligny”. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Ivanciu este ieşit din sala de şedinţe. 

 

Dl Mirescu:…..,,domnule Preşedinte, este un distins cetăţean aici în sală care nu a putut 

ajunge la începutul şedinţei şi ar vrea să ia cuvântul…” 

Dl Bucureşteanu:…..,,îmi cer scuze pentru voce dar am cancer în gât, vin de la Institutul 

Oncologic, am ajuns la ora 17, am o rugăminte, am tot venit la cadrele de conducere ale Primăriei 

municipiului Călăraşi, inclusiv la domnul Dulce, la domnul Dragu, la domnul Iliuţă, la domnul 

Grama, la domnul Stoian, ni se bagă mâna în buzunar de către cei de la ECOAQUA, am adus 5 
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comisii acolo să vadă că nu există coeficient de pierdere de apă pe casa scării unde locuiesc eu, i-a 

găsit pe cei care nu citesc apometrul cum trebuie şi i-a prins cu 30 de metri pe unii, cu 15 metri pe 

alţii dar nouă ni se luaseră banii deja şi acest lucru îl întâmpinăm de când s-a votat în consiliul 

local, aşa mi se spune, sunt bolnav de cancer şi ştiţi cum este pensia în România, nu pot să mai 

accept aşa ceva, eu nu mai fac faţă, am medicamente care mă doboară, dumnealor îmi spune că nu 

se poate face nimic, nici consiliul local nu poate face? sunteţi parlamentul local, sunteţi puşi de 

către cetăţenii oraşului acesta, se întâmplă acest lucru peste tot, la toate scările, sunt cei care nu 

citesc real consumul şi îl dau fals, cei care sunt trimişi în teren, casierii, nu citesc ei personal, aşa 

ar trebui, la enel şi la gaze plătim fiecare ce consumăm, nu se poate ca la apă să-i plătesc lui x sau 

lui y pentru că locuiesc pe acea scară, trebuie să faceţi ceva. O altă problemă pe care o am, în spate 

la policlinica nr. 2 există o suprafaţă destul de mare, e mizerie, aţi trecut vreodată pe acolo? vă 

place? v-am făcut hârtii şi pe timpul domnului Drăgulin, şi între şcoala nr. 11 şi blocul în care 

locuiesc, aţi reuşit să faceţi parcarea aceea acolo dar de la parcare până în bloc aţi văzut ce este? 

groapă, apa intră în subsol din cauza prostiei care s-a făcut acolo pentru că bordure este mai sus, 

am făcut poze, am adus la primărie, i-am arătat şi domnului Dulce…” 

Dl Dragu:…..,,domnule director Milea, notaţi-vă să acţionăm, ce putem să face, să facem 

noi…” 

Dl Bucureşteanu:…..,,şi mai este o problemă, locurile de parcare pentru persoane cu 

handicap, eu am grad de handicap, în Călăraşi nu se respectă locurile de parcare pentru cei cu 

dizabilităţi aşa cum spune Legea 448, am avut probleme cu cei de la poliţia locală, mi se ocupa şi 

locul care mi s-a atribuit la I32 şi când veneau mă întrebau ce să-mi facă, faci ce spune legea, am 

dreptul şi nu are voie să parcheze nimeni, ce spune poliţia? inclusive în piaţă la orizont, mi-a spus 

domnul Manea acum, sunt 4 locuri pentru persoane cu dizabilităţi, nimeni nu le respect şi mai ales 

pieţarii, am reclamat acest lucru poliţistului local care era acolo şi mi-a zis că nu are ce să-mi facă 

că sunt handicap, domnule eu nu am fost un handicap, eu am fost un sportiv de performanţă, 

sportive de lupte libere şi greco-romane, am fost un exemplu în oraşul acesta, am scos un campion 

mondial la Los Angeles în 1986, Chiru, nu se poate să se ajungă să se bată joc de noi, cea mai 

gravă problemă este apa  …” 

Dl Chiriţă:…..,,din păcate dumneavoastră aveţi dreptate dar încasatorul nu poate intra 

abuziv în casă să citească pentru că cetăţenii nu permit citirea… …” 

Dl Bucureşteanu:…..,,nu există aşa ceva…” 

Dl Chiriţă:…..,,cea mai mare hibă a acestui sistem este faptul că cel care este corect ajunge 

să plătească mai mult pentru că cu cât consumi mai mult cu atât plăteşti mai mult datorită 

coeficientului de repartiţie adică practic îl sancţionezi tot pe cel care este corect şi îşi declară 

consumul real  …” 

Dl Bucureşteanu:…..,,şi de ce trebuie să plătesc eu pentru el, de ce nu plăteşte cel care a 

băgat prostia asta în consiliul local…” 

Dl Chiriţă:…..,,eu sunt în consiliul local de câţiva ani şi s-a discutat din totdeauna despre 

subiectul acesta, recunoaşte toată lumea că acest sistem nu este corect, legal nu ştiu dacă este sau 

nu, singura soluţie, după părerea mea deşi nu sunt specialist, este contorizarea pe scară dar dacă te 

apuci de asta o să fie un deranj foarte mare  …” 

Dl Savu – administrator public:…..,,nu este vorba de soluţii momentan, voi face apel la 

raţiunea dumneavoastră de consilieri locali, să realizăm că ECOAQUA este un operator regional 

în 2 judeţe, decizia aceasta va afecta întreg operatorul de asta mai devreme voiam să punctez că 

este necesară participarea lor la aceste discuţii şi propuneri ale dumneavoastră. După cum a 

punctat domnul consilier Chiriţă şi aşa este, metodologia de repartiţie a consumului neînregistrat 

în apartamente cu diferenţa de cel de pe scară, este cea mai bună şi cea mai corectă, trăim într-o 

lume care îl dezavantajează pe cel care este să spun cel puţin incorect   …” 

Dl Mirescu:…..,,nu poate fi asta o explicaţie, avem problema aceasta de ani de zile şi până 

la urmă concluzia este că nu trebuie să plăteşti mai mult decât consumi…” 

Dl Savu – administrator public:…..,,problema s-a agravat de la an la an, HCL – ul este 

aprobat în 2010 şi noi suntem totuşi în 2023   …” 

Dl Chiriţă:…..,,eu am o întrebare la dumneavoastră, sunteţi bine pregătit şi ştiţi despre ce 

este vorba pentru că aţi lucrat acolo, dacă noi, la şedinţa viitoare venim cu un proiect de hotărâre 
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prin care anulăm hotărârea prin care s-a stabilit modul de repartizare, o să vină ECOAQUA cu o 

soluţie? pentru că nimeni nu vrea să caute soluţii şi atunci să încercăm să găsim soluţia forţat   …” 

Dl Savu – administrator public:…..,,propunerile sunt bine venite şi de luat în calcul şi de 

analizat foarte bine ca să luăm o decizie corectă în primul rând pentru cetăţenii municipiului 

Călăraşi  …” 

Dl Chiriţă:…..,,revocarea hotărârii înseamnă că de mâine nimeni nu mai plăteşte nimic şi 

atunci ECOAQUA poate vine cu o soluţie   …” 

Dl Savu – administrator public:…..,,ei trebuie să participe la aceste analize, nu se poate 

fără ECOAQUA, motivul fiind gestionarea acestui serviciu …” 

 

 

            Punctele înscrise pe ordinea de zi fiind epuizate, preşedintele de şedinţă declară închisă 

şedinţa. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal care se completează cu înregistrare 

audio – video. 
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